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Instructions:

· Please post on the Heritage Club website in January 2020



2020 Pension Advisory Council (PAC) Election 

An election will be held in early 2020 to elect three members representing the retired members of the Canada Post pension plan. The term of the existing elected members expires in May 2020 and an election will be held between January and April. The election results will be announced in May.

Eligible pension plan members will have the option to vote by mail, online or by telephone. 

A letter mailed to eligible Plan members at the end of January will provide all the details. You can also visit the pension plan website cpcpension.com > Governance > Pension Advisory Council.

Travellers and snowbirds are reminded to use the Canada Post Corporation Mail Forwarding service to ensure they receive the nomination kit and personalized voting instructions. 

============================

Élection de 2020 au Conseil consultatif des pensions (CCP)

Une élection aura lieu au début de l’année 2020 afin d’élire trois membres représentant les retraités participant au régime de retraite de Postes Canada. Le mandat des représentants élus actuels arrivera à échéance au mois de mai 2020 et une élection aura lieu de janvier à avril. Les résultats de l’élection seront annoncés au mois de mai.

Les participants admissibles auront l’option de voter par la poste, en ligne ou par téléphone.

Une lettre mise à la poste à la fin du mois de janvier pour les participants admissibles contiendra tous les détails. Vous pouvez aussi visiter le site Web du régime de retraite retraitescp.com > Gouvernance > Conseil consultatif des pensions.

Un rappel aux voyageurs et retraités migrateurs (“snowbirds”) que vous pouvez utiliser le Service de réacheminement du courrier de la Société canadienne des postes afin d’assurer la livraison de votre trousse de mise en candidature et vos instructions de vote personnalisées. 


